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Ineta Bramane
pašvaldības administrācijas 
Attīstības nodaļas vadītāja

Trešdien, 25. novembrī, Iecavā, 
Tirgus ielā 6, durvis pircējiem vēris 
jaunais SIA «Bonss» pārtikas veikals, 
kurš iekļāvies Latvijas tirgotāju 
savienības veikalu tīklā «LaTS». 

Kopumā divstāvu ēka ir  
500 kvadrātmetrus plaša: 1. stāvā 

Ja ievērosi ātrumu, 

Baldones ielā tev uzsmaidīs

Tie, kas ikdienā brauc pa 
Baldones ielu, noteikti būs 
piefiksējuši izmaiņas, kas 
joprojām turpinās šajā ielā. 

Šonedēļ tur ierīkotas ātruma 
kontroles ierīces, kas informē 
braucējus par braukšanas ātru-

mu saskaņā ar izvietotajām ātru-
mu ierobežojošām zīmēm. 

Papildus fiksētajam ātrumam 
attiecīgi zaļā vai sarkanā krāsā 
uz ekrāna parādās arī smaidī-
ga vai bēdīga sejiņa - tā vairāk  
orientēta uz mazajiem bērniem, 
kas varētu «palīdzēt» saviem stei- 
dzīgajiem vecākiem braukt lēnāk.

bez tirdzniecības zāles ir arī nolikta-
va un darba telpas, bet 2. stāvā bi-
rojs, dzīvojamās telpas un vēl viena  
160 kvadrātmetrus plaša tirdzniecī-
bas zāle, kuru plānots iznomāt kā-
dam citam komersantam.

Uzņēmums savas pastāvēša-
nas laikā izaudzis no pusotra metra 
plata galda Iecavas tirgū 1993. ga- 

dā līdz 160 kvadrātmetru plašai 
tirdzniecībai zālei pašlaik. Sākumā 
tirgojuši šokolādi, kafiju, limonādi 
un citas pārtikas preces, kuras, at-
veroties robežām uz Eiropu, beidzot 
varēja ievest arī pie mums, atceras  
SIA «Bonss» vadītājs Normunds Dub-
kevičs. 

No galdiņa tirgū līdz jaunam veikalam

Uzņēmuma sapnis par savu veikalu 
īstenojies desmit gadu laikā. 

Anta Kļaveniece
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Norit Rail Baltica dzelzceļa Dienvidu posma projektēšana

Līga Egle
sabiedrisko attiecību speciāliste

Novada domē 

Rail Baltica trases 
projektēšana Latvijas Dienvidu 
posmā ir vērtību inženierijas 
stadijā, kur galvenais uzdevums 
ir vienoties ar iesaistītajām 
pusēm par plānoto šķērsojumu 
novietojumu un to konceptuālu 
risinājumu. 

Šajā dzelzceļa posmā ietilpst 
Iecavas un Bauskas novads. Ko-
pējais Dienvidu posma (Misa–LV/
LT robeža) kopējais garums ir  
45,1 km; posms sadalīts piecos 
apakšposmos – divi no tiem atro-
das Iecavas novadā.

Projekta virzītāji AS «RB Rail» 
aicina iedzīvotājus uz sadarbību 
veiksmīgākai risinājumu izvēlei. 
Iedzīvotāji aicināti izteikt priekšli-
kumus un uzdot jautājumus pro-
jekta virzītājiem vai pašvaldībai, 
tie tiks pārvirzīti AS «RB Rail».

Decembrī AS «RB Rail» plā-
no organizēt iedzīvotāju tikšanos 
klātienē, ja vien epidemioloģiskā 
situācija valstī to atļaus. 
Kontakti saziņai ar Rail Baltica 
komandu -  
epasts: info@railbaltic.info 
informatīvais tālr.: 22177238.

Katra dzelzceļa šķērsojuma 
detalizēti risinājumi tiks izstrā-
dāti tālākā projekta attīstības 
fāzē, kad tiks saņemti saistošie 
tehniskie noteikumi. Galīgo risi-
nājumu izstrādi plānots pabeigt  
2022. gada pirmajā ceturksnī.

Plānotais dzelzceļa līnijas ga-
rums Iecavas novadā: 18,6 km. 

Plānotā dzelzceļa pielieto-
jums: kravas vilcienu un pasažie-
ru vilcienu kustībai:

• infrastruktūras apkalpes 
  punkts (IMF) - 1
• reģionālā stacija - 1
• tilts pār Iecavas upi - 1  
• Latvijas Dzelzceļa sliežu ceļa 
  šķērsojums (Jelgava-Krust-
  pils) - 1
• valsts ceļu šķērsojumi - 3
• pašvaldības ceļu 
  šķērsojumi - 2
• meža ceļu šķērsojumi - 2
• privātā ceļa šķērsojums - 1
• 110 kW līnijas šķērsojums – 1

Tilts pār Iecavas upi
Inženiertehniskās izpētes re-

zultātā apstiprinātais risinājums 
tiltam pār Iecavas upi ir trīs lai-
dumu ribots dzelzsbetona plāt-
ņu tilts. Plānotais tilta garums:  
81 m. Zem tilta paredzēta dzīvnie-
ku šķērsojuma vieta. Turpinās til-
ta būvprojekta izstrāde.

Iecavas reģionālā stacija
Reģionālās stacijas novieto-

jums blakus plānotajam E67. 
Piekļuve no Iecavas paredzēta pa 
valsts reģionālo autoceļu P92. 
Stacija atrodas 4 km attālumā 
no krustojuma ar Baldones ielu. 
Gājēju un velosipēdistu piekļuve 

stacijai tiek paredzēta no ceļa P92.
Infrastruktūras apkalpes 
punkta (IMF) novietojums
Iecavas novada Ziemeļu daļā 

paredzēts kravas vilcienu izmai-
ņas punkts 3 sliežu ceļi kravas 
vilcieniem (ar vismaz 1050 m iz-
mantojamo garumu) Rail Balti-
ca infrastruktūras uzturēšanas/ 
apkalpes punkts (IMF). Turpinās 
Rail Baltica infrastruktūras apkal-
pes punkta projekta izstrāde, ko 
veic SIA «Eiropas dzelzceļa līnijas».

Plānotā autoceļa E67 
novietojums un 
Rail Baltica trase
10 km garā posmā Rail Baltica 

līnija atrodas paralēli Iecavas ap-
vedceļa koridoram (perspektīva-
jam autoceļam E67). Rail Baltica 
dzelzceļa līnijas tuvumā paredzēts 
perspektīvā autoceļa E67 krusto-
jums ar valsts reģionālo autoceļu 
P92. Lai nodrošinātu abu infra-
struktūras objektu savietojamību, 
tiek izstrādāts šī mezgla koncep-
tuāls risinājums.

REĢIONĀLĀS STACIJAS Ieca-
va un Bauska iegūst tiešu sasaisti 
ar Rīgu un Rail Baltica pasažieru 
un kravu dzelzceļa koridoriem. 

GĀJĒJIEM, VELOSIPĒDIS-
TIEM UN PERSONĀM AR IERO-
BEŽOTĀM PĀRVIETOŠANĀS SPĒ-
JĀM tiek projektēti ērti piekļuves 
risinājumi stacijām, kā arī galveno 
ceļu krustojumu risinājumi no-

drošinās ērtāku un drošāku pār-
vietošanos. 

VIDE. Iecavas, Mēmeles un 
Ceraukstes upju apstākļi netiek 
ietekmēti. Tiek saglabāti dabiskie 
apstākļi un bioloģiskā daudzvei-
dība, projektēšanas rezultātā tiek 

pētīti ģeoloģiskie un hidroloģiskie 
apstākļi. 

TROKSNIS. Tiks uzstādītas 
prettrokšņu sienas vietās, kurās 
pieļaujamais trokšņu līmenis tiks 
pārsniegts un kurās prettrokšņu 
pasākumi ir nepieciešami.

SATIKSMES ORGANIZĒŠANA 
BŪVDARBU LAIKĀ. Būvniecības 
laikā nepieciešamie piekļuves 
ceļi tiks precizēti būvprojekta iz-
strādes laikā, kad tiks noteiktas 
konkrētas būvdarbu izpildes teh-
noloģijas. Konkrēts apraksts tiks 
izstrādāts darba organizācijas 
projekta sastāvā.

Eiropas Dzelzceļa līnijas 
(EDZL) - atbildīgā institūcija par 
Rail Baltica vajadzībām nepie-
ciešamo īpašumu atsavināšanu 
Latvijā; EDZL mājaslapā (https://
edzl.lv/atsavinasana/konsultati-
vais-centrs) atrodama detalizēta 
informācija par zemju atsavinā-
šanas procesu un saistītiem jau-
tājumiem. Apkopoti arī biežāk 
uzdotie jautājumi un tiek sniegtas 
atbildes uz tiem.

Individuālu interesentu ērtī-
bai kopš 2017. gada izveidots un 
darbojas Atsavināšanas procesa 
Konsultatīvais centrs. Tajā Rail 
Baltica skarto īpašumu īpašnieki 
var saņemt bezmaksas konsultā-
cijas par:

• atsavināšanas procesu;
• par plānoto atsavināmo pla-

tību;
• trases ietekmi uz īpašumu 

un nosacījumiem, kas nepiecie-
šami taisnīgas atlīdzības saņem-
šanai. 

16. novembrī attālināti notika 
divu komiteju sēdes. Deputāti 
strādāja Veselības un sociālo 
jautājumu komitejas sēdē un 
ārkārtas Finanšu komitejas sēdē.

Uz Veselības un sociālo jautā-
jumu komitejas sēdi bija uzaicināts 
pašvaldības aģentūras «Iecavas ve-
selības centrs» direktors Sandris Kai-
daks, kurš deputātiem pastāstīja par 
aktualitātēm saistībā ar Covid-19. Arī 
Iecavas novadā ir saslimšanas gadī-
jumi ar Covid-19, tāpēc centra direk-
tors uzsvēra un atgādināja, ka pri-
māri svarīgākais ir rūpēties katram 
par sevi, mazgājot rokas ar ūdeni un 
ziepēm! Darbavietās vēdināt telpas, 
tas pats attiecas arī uz daudzdzīvok-
ļu mājām – iespēju robežās vēdināt 
koplietošanas (kāpņu) telpas. Sejas 
masku lietošana ir būtiska, bet jāat-
ceras, ka arī cilvēkiem ar sejas mas-

ku ir jāievēro vismaz 2 m distance.
Kā ierasts, novada Sociālā die-

nesta vadītāja Sigma Strautmale de-
putātus informēja par aktualitātēm 
iestādes darbā un to, ka dienests ir 
uzsācis bezmaksas atkārtoti lietoja-
mo aizsargmasku izdali personām, 
kurām piešķirts trūcīgā vai mazno-
drošinātā statuss, kā arī personām, 
kuras ir mājas aprūpē.

Uz Finanšu komitejas sēdi bija 
uzaicināts SIA «Dzīvokļu komunālā 
saimniecība» (DzKS) valdes loceklis 
Juris Jundulis, kurš deputātiem pa-
stāstīja par aktualitātēm DzKS dar-
bā. Pašvaldības kapitālsabiedrības 
vadītājs lūdza piešķirt finansējumu 
kvalitatīva dzeramā ūdens nodroši-
nāšanai Iecavas novada Zorģu cie-
mā. Deputāti atbalstīja finansējuma 
piešķiršanu jauna artēziskā urbuma 
veikšanai Zorģos.

Finanšu komitejas sēdē nepie-
dalījās deputāts Viktors Sidoren-
kovs. 
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Novada domē 

Domes deputātu sēdes un 
apmeklētāju pieņemšana 
decembrī notiks attālināti
Katru pirmdienu  
plkst. 8-12 telefoniski pieņem pašvaldības administrācijas 
izpilddirektors M. Veinbergs (tālr. 29425784)

plkst. 14-18 telefoniski pieņem domes priekšsēdētājs A. Mačeks 
(26598086)

Katru trešdienu 

plkst. 9-12 telefoniski pieņem pašvaldības administrācijas 
izpilddirektora vietnieks N. Vāvers (25773328)

plkst. 8.30-12.30 un 17-19 telefoniski pieņem būvinspektors  
K. Alksnītis (27867182) 

Otrdien, 1. decembrī,

plkst. 8.30 Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde

plkst. 13-14 telefoniski pieņem deputāte S. Lineja (29149940)

Trešdien, 2. decembrī,

plkst. 8.30 Attīstības komitejas sēde

plkst. 10-11 telefoniski pieņem deputāts J. Pastars (26320336)

Otrdien, 8. decembrī,

plkst. 8.30 Finanšu komitejas sēde 

plkst. 15-17 telefoniski pieņem deputāts A. Avots (29547410)

Trešdien, 9. decembrī, 

plkst. 10-12 telefoniski pieņem deputāts S. Pašukovs (26422660)

Pirmdien, 14. decembrī,

plkst. 9.30-12 telefoniski pieņem arhitekte D. Putna (29417140)

plkst. 18-19 telefoniski pieņem deputāts V. Sidorenkovs (26564987)

Otrdien, 15. decembrī,

plkst. 8.30 Veselības un sociālo jautājumu komitejas sēde 
plkst. 10-11 telefoniski pieņem Veselības un sociālo jautājumu 
komitejas vadītājs J. Siugalis (26122252) un deputāts V. Gailums 
(29398472)

Trešdien, 16. decembrī, 

plkst. 16-18 telefoniski pieņem Izglītības, kultūras un sporta 
komitejas vadītājs J. Krievs (26305533)  

Otrdien, 22. decembrī, 

plkst. 13.30-17 telefoniski pieņem arhitekte E. Arāja (27805229)

Pirmdien, 28. decembrī,

plkst. 18-19 telefoniski pieņem Attīstības komitejas vadītājs  
J. Ludriķis (29800006), deputāti S. Karelis (29390594),  
A. Kancāns (29289911), K. Sinka (29422880),  
A. Grundmanis (26577896) un L. Baha (26139833)

Otrdien, 29. decembrī, 

plkst. 8.30 domes sēde 

24. novembrī kārtējā domes 
sēde notika attālināti, tika 
izskatīts 21 jautājums. 
Attaisnojoša iemesla dēļ sēdē 
nepiedalījās deputāts Viktors 
Sidorenkovs.

Pašvaldības izpilddirektors 
Mārtiņš Veinbergs deputātus in-
formēja par aktualitātēm, notie-
košajiem būvdarbiem un iepirku-
miem. 

Informācija par 
aktuālajiem iepirkumiem:
• 3. novembrī noslēgts iepirku-

ma līgums ar ZS «Dālderi» par ielu 
un ceļu attīrīšanu no sniega Dim-
zukalnā un Dzimtmisā. Līguma 
summa - 20 999,99 eiro bez PVN;

• 4. novembrī noslēgts iepirku-
ma līgums ar SIA «Anaerobic hol-
ding» par ielu un ceļu attīrīšanu 
no sniega Audrupos, Rosmē, Zā-
lītē un Zorģos. Maksimālā līguma 
summa - 38 000,00 eiro bez PVN;

• 4. novembrī noslēgts iepir-
kuma līgums ar SIA «Dzīvokļu 
komunālā saimniecība» par ielu, 
gājēju celiņu un auto stāvlau-
kumu attīrīšanu no sniega un 
gājēju celiņu slīdamības mazi-
nāšanu Iecavā. Līguma summa -  
20 000,00 eiro bez PVN;

• 4. novembrī noslēgts iepirku-
ma līgums ar VAS «Latvijas auto-
ceļu uzturētājs» par ielu un ceļu 
attīrīšanu no sniega un slīdamī-
bas samazināšanu Iecavas nova-
dā. Līguma summa - 60 000,00 
eiro bez PVN;

• 4. novembrī noslēgts lī-
gums ar SIA «ASFALTBŪVE» par 
Raiņa un Dzintara ielas asfal-
tēšanas darbiem. Līguma sum- 
ma  - 7139,69 eiro ar PVN. Darbi 
jāpabeidz līdz 2020. gada 13. no-
vembrim.

Reģionālās pašvaldības po-
licijas Iecavas novada nodaļas 
priekšnieks Gundars Dzenis snie-
dza ieskatu par policijas darbu 
Iecavas novadā laika posmā no  
1. līdz 23. novembrim. Kopumā 
izsaukumu skaits nedaudz saru- 
cis - bijuši 132 izsaukumi. Pa-
stiprinātu uzmanību darbinieki 
pievērš sejas masku lietošanai sa-
biedriskās vietās. 

Dome apstiprināja:
• noteikumus Nr.6/2020 «Par 

personas datu aizsardzības pār-
kāpumu atklāšanas, izmeklēša-
nas un ziņošanas kārtību»;

• noteikumus Nr.7/2020 «Iek-
šējie noteikumi par Iecavas no-
vada pašvaldības fizisko personu 
personas datu apstrādi»;

• saistošos noteikumus Nr. 14 
«Par Iecavas novada budžeta gro-
zījumiem 2020. gadam».

Deputāti lēma 
piešķirt apbalvojumus:
• Iecavas novada domes Goda 

rakstu un naudas balvu Neatlie-
kamās medicīniskās palīdzības 
dienesta (NMPD) ZRC Iecavas at-
balsta punkta vecākajam operatī-
vā medicīniskā transportlīdzekļa 
vadītājam AIVARAM ŠIMIŅAM - 
par ilgstošu un priekšzīmīgu dar-
bību NMPD Iecavas atbalsta pun-
kta kapacitātes stiprināšanā.

• Iecavas novada domes Atzinī-
bas rakstu Iecavas novada valsts 
un pašvaldību vienoto klientu 
apkalpošanas centra speciālistei 
INESEI EGLĪTEI – par augstu pro-
fesionalitāti, empātiju, veicot pie-
nākumus Iecavas novada valsts 
un pašvaldību vienoto klientu ap-
kalpošanas centrā un izveidojot to 
par vienu no labākajiem valstī.

Piešķir naudas balvas
Dome atbalstīja pašvaldības 

administrācijas Sporta nodaļas 
vadītāja Valda Šusta lūgumu ap-
stiprināt Iecavas novada sportistu 
un treneru sarakstu naudas bal-
vu saņemšanai par sasniegumiem 
sportā 2020. gadā. Kopējā izmak-
sājamā summa, kura tiks sadalīta 
33 sportistiem un viņu treneriem, 
ir 2485 eiro. 

Iegādāsies bijušo muižas 
klēti Grāfa laukumā 3
Deputāti vienbalsīgi lēma no 

SIA «Smiltaiņi Iecavā» iegādāties 
nekustamo īpašumu Grāfa lau-
kumā 3 – bijušo Iecavas muižas 
klēti-brūzi, kurā pašlaik izvietots 
biedrības «Arhīvs» muzejs ar no-
vadpētniecības ekspozīciju. Ēkas 
un zemes gabala 0,0915 ha platī-
bā iegāde radīs vietu, kur realizēt 
novada Attīstības programmā un 
novada tūrisma attīstības stra-
tēģijā iekļautos mērķus: izveidot 
Iecavas novadpētniecības muzeju, 
tūrisma informācijas centru un 
amatu māju, piesaistot pašvaldī-
bas un Eiropas fondu līdzekļus 
kultūrvēstures saglabāšanai. Tā-
dējādi pašvaldība iegūs papildu 
telpas kultūras dzīves dažādoša-
nai, rīkojot radošās darbnīcas, iz-
stādes un pasākumus.

Uzsāks lokālplānojuma 
izstrādi
Deputāti lēma uzsākt lokālplā-

nojuma izstrādi Eiropas standar-
ta platuma publiskās lietošanas 
dzelzceļa Rail Baltica infrastruk-
tūras būvniecībai, kas paredz no-
teiktā teritorijā precizēt un grozīt 
Iecavas novada teritorijas plāno-

jumu 2017.-2029. gadam, un ap-
stiprināja darba uzdevumu. Par 
lokālplānojuma izstrādes vadītāju 
apstiprināts Iecavas novada paš-
valdības administrācijas Nekusta-
mā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciālists Kaspars Mal-
lons.

Ar visiem domes sēdē pieņem-
tajiem lēmumiem varēs iepazīties 
portāla www.iecava.lv sadaļā 
Pašvaldība > Domes sēdes. 
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VUGD

No 21. decembra  
SIA «Iecavas siltums» būs
jauni siltumenerģijas tarifi
Sabiedrisko pakalpojumu 
regulēšanas komisija (SPRK) 
apstiprinājusi SIA «Iecavas 
siltums» jaunus siltumenerģijas 
pakalpojumu tarifus. Gala tarifs 
lietotājiem no 21. decembra 
būs 51,57 EUR/MWh.

SPRK informē, ka SIA «Ieca-
vas siltums» sākotnēji iesniegta-
jā tarifu projektā plānoja siltu-
menerģijas gala tarifa pieaugumu 
par 11,76 EUR/MWh, salīdzinot 
ar piemēroto gala tarifu. Izvērtē-
šanas gaitā SPRK vairākkārtīgi 
komersantam pieprasīja papildu 
informāciju par tarifā iekļauta-
jām izmaksām un komersants ie-
sniedza tarifu veidojošo izmaksu 
precizējumus, kā rezultātā siltu-
menerģijas apgādes pakalpoju-
mu gala tarifs ir samazināts par  
5,30 EUR/MWh, salīdzinot ar 
SIA «Iecavas siltums» sākotnēji 
iesniegtajā tarifu projektā aprēķi-
nāto gala tarifu.

Terminētais tarifs uz gadu  
iekļauj neparedzētās izmaksas. Lē-
mums arī paredz, ka no 2021. ga- 
da 20. decembra gala tarifs lieto-
tājiem būs 50,91 EUR/MWh. Lai 
gan kurināmā izmaksas tarifā ir 
samazinājušās, pateicoties da-

basgāzes cenas lejupslīdei, tarifa 
pieaugums saistāms ar pastāvīgo 
izmaksu pieaugumu un lietotā-
jiem nodotās siltumenerģijas sa-
mazinājumu.

Līdzšinējais siltumenerģijas 
tarifs SIA «Iecavas siltums» bija 
novecojis, jo kopējo izmaksu pie-
augums valstī ir būtiski mainījies, 
kas ietekmē arī tarifa apmēru. Ko-
mersantiem, kuru tarifs nav pār-
skatīts jau ilgāku laiku, izmaksu 
tendences ir jāskata kopā ar ra-
žošanas izmaksu izmaiņām un 
darbaspēka izmaksu pieaugumu.

Vienlaikus SPRK nolēma pie-
šķirt SIA «Iecavas siltums» atļau-
ju pašai noteikt siltumenerģijas 
apgādes pakalpojumu tarifus ku-
rināmā (dabasgāze) un iepirktās 
siltumenerģijas cenu izmaiņu ga-
dījumā. Tas nozīmē, ja dabasgā-
zes vai iepirktās siltumenerģijas 
cena būs zemāka par piemēroja-
majā tarifā iekļauto, komersan-
tam pie nemainīga kurināmā pa-
tēriņa apjoma un iepirktās siltu-
menerģijas apjoma ir pienākums 
noteikt zemāku tarifu.

Ar jaunu tarifu projektu ko-
mersants SPRK vērsās 2019. gada 
28. novembrī. 

Par veiksmīgu sadarbību un atbalsta sniegšanu Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta Zemgales reģiona brigādei 
«Pateicība» izteikta Reģionālās pašvaldības policijas Iecavas novada nodaļas priekšniekam Gundaram Dzenim. 

Atzīmējot Latvijas Republikas 
proklamēšanas 102. gadadienu 
un godinot ieguldījumu Latvijas 
un tās iedzīvotāju drošības 
stiprināšanā, pagājušajā 
nedēļā Valsts ugunsdzēsības 
un glābšanas dienesta (VUGD) 
Zemgales reģiona brigādes 
(ZRB) amatpersonām tika 
pasniegti Iekšlietu ministrijas 
un VUGD apbalvojumi. 

Ņemot vērā ārkārtējo situāciju 
un valstī noteiktos ierobežojumus, 
šogad apbalvojumu pasniegšana 
notika neierasti informē Viktorija 
Gribuste, VUGD Prevencijas un 
sabiedrības informēšanas nodaļas 
vecākā inspektore. Viena plašā-
ka svinīgā pasākuma vietā no 16. 
līdz 19. novembrim apbalvojumi 
pasniegti dežūrmaiņu laikā, tā-

Pasniedz apbalvojumus VUGD Zemgales reģiona brigādes amatpersonām
dējādi arī šajā saspringtajā laikā 
godinot tos cilvēkus, kuri snie-
guši ieguldījumu VUGD un Lat-
vijas attīstībā, izrādījuši drosmi 
un priekšzīmīgi pildījuši dienesta 
pienākumus.  

Kārtējā speciālā dienesta pa-
kāpe «seržants» pirms termiņa 
piešķirta Bauskas daļas Iecavas 
posteņa vada komandiera vietnie-
kam Raivim Puriņam. 

VUGD Zemgales reģiona bri-
gades «Pateicība» izteikta: 

- Bauskas daļas Iecavas pos-
teņa vada komandiera vietniekam 
Maksimam Ciunelam;

- Bauskas daļas Iecavas po-
steņa ugunsdzēsējam glābējam 
(autovadītājam) Valērijam Anto-
novam;

- Bauskas daļas Iecavas po-
steņa ugunsdzēsējam glābējam 
Matīsam Svikšam. 

Noslēgusies konkursa 
«Ģimenei draudzīgākā 
pašvaldība 2020» pirmā kārta. 

Zane Jēkabsone no Sabiedrī-
bas integrācijas fonda informē, ka 
konkursa otrajai kārtai nominētas 
25 pašvaldības - piecas katrā plā-
nošanas reģionu pašvaldību gru-
pā. Zemgalē uz finālu pretendēs 
divi no pieciem novadiem: Iecavas 
novads, Ozolnieku novads, Run-
dāles novads, Tērvetes novads, Ve-
cumnieku novads.

Konkursa pirmās kārtas rezul-
tāti noteikti pēc iedzīvotāju bal-
sojumā iegūtajiem datiem, kā arī 
veicot pašvaldību administratīvo 
datu, dzimstības un migrācijas 
saldo datu un pašvaldību iesaistes 
konkursa informatīvajā kampaņā 
izvērtējumu. 

Konkursa otrajā kārtā tiks no-
vērtēti pašvaldības īstenotie atbal-
sta pasākumi ģimenēm ar bērniem 
un ģimeniskas vides nodrošināša-
nai, tostarp tiks vērtētas arī iedzī-
votāju balsojumā iegūtās atsauks-
mes, lai izvēlētos desmit konkursa 
finālistes – visaugstāko novērtēju-
mu saņēmušās pašvaldības (divas 
katrā plānošanas reģionu pašval-
dību grupā). Ar finālā tikušo paš-
valdību darbu un to centieniem 
veidot ģimenēm draudzīgu vidi 
vērtēšanas komisija tuvāk iepazī-
sies konkursa noslēdzošajā kār-
tā, vizīšu laikā. Konkursa laureā- 
tu – visaugstāko novērtējumu sa-
ņēmušo pašvaldību – godināšana 
plānota gada nogalē.

Vairāk informācijas par kon-
kursu: www.vietagimenei.lv. 

Aleksandrs Ivanovs pasniedz apbalvojumu Gundaram Dzenim.

Paldies visiem balsotājiem!
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«Tirgojās visi, kam tik bija tāda 
iespēja un nebija slinkums. Mums 
pretī pirmais savu kiosku atvēra 
Modris Zakarītis, un tas bija kaut 
kas, jo tolaik jau tādu lielveikalu ne-
bija. Tad uzbūvēja tirgus paviljonu, 
pārvācāmies tur un vismaz bijām 
zem jumta. Paplašinājās sortiments, 
klāt nāca dažādi augļi. Būtībā visi tir-
goja vienu un to pašu, un konkuren-
ce bija milzīga. Tad Liepiņi uzbūvēja 
savu kiosku, tiem laikiem tas bija 
šiki, un mēs nevarējām atpalikt. 

Lai varētu konkurēt, bija jāmek-
lē risinājums, tādēļ viņu kioska galā 
piebūvējām savu. Vēlāk gan sapra-
tām, ka vieta nav pārāk izdevīga, 
esam pavisam aiz stūra. Tad ar tir-
gus administrāciju sarunājām vietu 
tirgum pa vidu un 1997. gadā uz-
būvējām savu līdzšinējo kiosku. Tas 
bija divreiz lielāks par iepriekšējo, 
tirgus vidū, tādēļ kādu brīdi izbaudī-
jām ziedu laikus. Bet tas nebija ilgi, 
jo Iecavā ar vērienu ienāca «Saulīte» 
(tagad «Maxima»). 

Daudzi pat nesagaidīja veikala 
atvēršanos un savas tirgotavas aiz-
vēra, jo saprata, ka nespēs konkurēt. 
Mēs centāmies noturēties ar atšķirī-
gu produkciju. Jau tolaik man bija 
iecere uzbūvēt jaunu veikalu, bet 
«Saulītes» atvēršana nobiedēja. Atvē-
rām viesu namu «Kloniņš», taču pēc 
kāda laika es sapratu, ka tas īsti nav 
mans bizness. Šogad pēc Covid-19 
pirmā viļņa viesu namu slēdzām. 
Sapratām arī to, ka, atverot veikalu, 
būsim visi te iekšā darbos un viesu 
namam neatliks laika.» 

«Kloniņam» pielikts punkts
«Varbūt citādi būtu, ja paši dzī-

votu atsevišķi no viesu nama,» vīra 
teikto papildina Gunita. «Nav viegli, 
ja tavā mājā, kur esi visu apčubinā-
jis, iebrauc bars, pāriet visam pāri un 
saplūc pirtsslotas pie bērziņa, kuru 
esi laistījis un lolojis.» 

Citviet ierastāka esot prakse, ka 
viesu nams ir atsevišķi no mājvietas 
un apkārtne ir diezgan skopa. Tā kā 
ģimenei tīkams ir dabas tuvums, tad 
vairākus gadus realizējuši kādu jau-
nu apstādījumu projektu. Bet viesi 
iebrauc, aizbrauc un par to, ka kaut 
kas nolūst, nesatraucas, bet saim-
niekiem kreņķis. 

«Sākumā šķita, kas tad tur: ielaid 
viesus, saņem naudu, satīri un viss 
kārtībā, bet realitāte ir pavisam cita,» 
secina Normunds. «Daudz nervu tur 
atstāts, pašiem gulēšana nekāda, 
tikai vaktēšana. Sākumā ņēmām vi-
sus, pēc tam atteicāmies no jauniešu 
kompānijām, palika tie, kam virs 30, 
un kāzas. Reiz gan trīsdesmitgadnie-
ki uzvedās vēl sliktāk nekā tie, kam 
18. Tu čubini, lai būtu skaisti un ērti, 
ieliec tajā savu dvēseli, bet tad kāds 
tam vienkārši uzkakā virsū.» 

No galdiņa tirgū līdz jaunam veikalam

Iekļaujas profesionāļu tīklā
Uzņēmējs stāsta, ka sākotnēji 

veikala klienti vairāk bijuši tādi tir-
gus pircēji, kuriem patīk, ka viņus 
apkalpo, parunājas. «Ar gadiem tas 
sāka izsīkt. Mainās paaudzes, jaunie 
ir izauguši ar lielveikalu ērtībām. Ide-
ja par veikala būvniecību radās jau 
ap 2008. gadu, bet vēl vairāk aktu-
alizējās, kad parādījās runas par ie-
cerētajām izmaiņām tirgus teritorijā. 
Arī pēdējās pašvaldību vēlēšanās sa-
rakstu programmās bija ieraksts, ka 
šī tirgus šanhaja jālikvidē. Tas viss 
procesu pasteidzināja, sāku meklēt 
īpašumu, kur uzbūvēt veikalu. Šim 
īpašumam cena bija pieņemama, bet, 
kamēr domāju, to nopirka rīdzinieki. 
Nācās viņus apvārdot. Nedaudz dār-
gāk, bet īpašumu tomēr izdevās no-
pirkt. Projektēšanas procesā ēka uz 
papīra nelikās tik liela, bet, kad ieli-
kām pamatus, šķita - ārprāts, nebiju 
to tik lielu iedomājies! Lai gan tagad 
jau rēķinu, ka tirdzniecības zālei va-
jadzētu vēl kādus 50 kvadrātmetrus 
un noliktavām tikpat (smejas). Te 
gan nav vairāk vietas - viss uzbūvēts 
pa pieļaujamām robežām.»

Sākumā domājuši, ka strādās 
patstāvīgi, bet tad, aprunājoties ar ci-
tiem tirgotājiem, sapratuši, ka sadar-
bība ar LaTS veikalu tīklu ir abpusēji 
izdevīga. «Arī pircēju vidū šis zīmols ir 
arvien populārāks un atpazīstamāks. 
Mārketings, telpu izkārtojuma plāno-
šana, sadarbība ar piegādātājiem - to 
visu uzņēmējam palīdz profesionāļu 
komanda. Mēs individuāli nekad to 
nepaveiktu. Kad tu no stipri maziņa 
pārej uz kaut ko lielāku, ir nesapra-
šana, grūti visu aptvert,» stāsta Nor-
munds. «Arī kā privāts uzņēmums 
mēs nekad nevarētu iepirkt preces 
par tādu cenu, piedāvāt atlaižu akci-
jas, kā to var, atrodoties LaTS tīklā,» 
ieguvumu uzskaitījumu papildina 
Gunita.

Normunds uzskata, ka maziem 
un vidējiem uzņēmumiem citādi pel-
nīt pašlaik nemaz nav iespējams, 

varbūt vienīgi izdzīvot. Taču to viņš 
nemaz negribētu mēģināt. «Bet saim-
nieki joprojām būsim mēs, varam 
darīt, kā gribam,» teic Gunita. «Tāpat 
pašiem jādomā, kā klientus pievilināt, 
ar ko mēs atšķirsimies no pārējiem.»

Ar ko pievilināt klientus?
«Ideju ir daudz, ir nodibināti kon-

takti ar piegādātājiem un ražotājiem, 
kuru produkcijas nav lielveikalos, 
bet tā ir garšīga un kvalitatīva. Vienī-
gi pašiem jābrauc pakaļ, un uz atklā-
šanu visam iecerētajam nav pieticis 
laika. Bet gan jau laika gaitā sorti-
ments pieaugs. Vienkārši negribas 
tagad uzreiz piepildīt plauktus, lai 
tikai būtu,» stāsta veikala saimnieks.  

«Pircējus iepriecināsim ar kvali-
tatīvu svaigu gaļu no Baldones. Ļoti 
daudz iecavnieku brauc to pirkt pie 
ražotāja, viņi zina, par ko es runā-
ju. Tirgosim ģimenes uzņēmuma 
«Mārupes delikateses» gaļas kūpinā-
jumus - cena nav pati lētākā, toties 
desās un cīsiņos vismaz ir gaļa, nevis 
iemalts nez kas. Būs arī jau ierastā, 
maciņiem draudzīgākā gaļas pro-
dukcija no uzņēmumiem «Nākotne», 
«Forevers», «Dubiki». Piedāvājumā 
būs Bauskas SIA «Dormers» ražo-
tās barbekjū mērces un garšvielu 
maisījumi, Iecavas «Rozītes kondi-
torejas» piparkūku mīkla, arī iecav-
nieku kādreiz tik iecienītie «Drustu» 
konditorejas izstrādājumi - sākumā 
tikai smalkmaizītes un pīrādziņi, bet 
vēlāk, kad tiks piegādāta vitrīna, arī 
kūkas.» Savukārt Gunita iecerējusi 
kaut kad nākotnē tirgot arī pašas ga-
tavotus salātus. Tie viņai padodoties 
ļoti garšīgi. 

«Esam parūpējušies par vegā-
niem domātiem produktiem, būs arī 
bezglutēna milti un bioloģiskas izcel-
smes produkti. Ja būs pieprasījums, 
tad esam gatavi šīs nišas produktu 
piedāvājumu arī paplašināt. Ļoti 
labprāt ņemsim vērā klientu vēlmes 
un ieteikumus.» Normunds atzīst, ka 
pašam garšo labas, dabīgas lietas, tā-
pēc vēlas, lai savā veikalā tās var arī 

nopirkt, nevis meklēt citur. 
Līdz šim uzņēmums nodarbinā-

ja četrus cilvēkus, bet līdz ar jaunā 
veikala atvēršanu to skaits pieaudzis 
līdz 11: sešas pārdevējas (katrā mai-
ņā pa trim), divi zāles pārziņi, datu 
apstrādes operatore, Gunita vadīs 
veikalu, Normunds - uzņēmumu, un 
stundās, kad cilvēku vairāk, palīgā 
nāks arī Normunda mamma Mirdza. 
«Protams, ka ir arī risks, jo nezinām, 
vai pieprasījums būs tik liels, lai no-
darbinātu visus pārdevējus. Taču 
ceru, ka neviens nebūs jāatlaiž; drī-
zāk tieksimies uz to, lai darbiniekus 
vajadzētu vēl klāt,» teic Gunita. 

Abi saprot: lai arī veikals ir at-
vērts, atslābt nav laika. Ir jāmeklē, 
jāatrod kas jauns un, cik iespējams, 
pircējiem visi labumi jāpiedāvā. «Kā 
saka - tas bērns ar sāpēm ir jāpie-
dzemdē, bet ar to nekas nebeidzas. 
Vēl būs pamperi jāmaina, sasarku-
šais dibens jāārstē, vieni pamperi 
nederēs, būs citi jāmeklē,» Gunita 
atstāsta kāda kolēģa sacīto. 

Gatavošanās veikala atvērša-
nai bijusi diezgan traka. Daļu pro-
duktu ieveduši nedaudz agrāk, bet 
ļoti daudz kas ievests pēdējā brīdī: 
gaļas un piena produkti, maize,  
augļi - viss, kam ir īss derīguma ter-
miņš. «Kamēr prece nav atvesta, arī 
datorā neko nevar savadīt un cenas 
izdrukāt. Un cik vēl informācijas gal-
vā jāpatur. Pēc tam darbi izlīdzinā-
sies, bet tagad to paveikt dažās die-
nās bija traki,» spriež Dubkeviči.   

Vēlme neapstāties 
pie sasniegtā
Uz jautājumu, kā ir strādāt kopā 

ģimenes uzņēmumā, Normunds ats-
mej, ka Gunita viņu bieži neredzēs, jo 
viņš braukās riņķī un gādās preces. 
«Protams, kad esam mājās, nevaram 
no darba tik vienkārši atslēgties. 
Vienpadsmitos saku, ka jāiet gulēt, 
bet divpadsmitos Normunds vēl sēž 
pie datora un prasa, kurus maisiņus 
labāk ņemt.» 

Normunds gan uzskata, ka ko-
pīga ģimenes iesaiste uzņēmuma 
darbībā ir labākais, ko var vēlēties: 
«Nav neziņas par situāciju uzņēmu-
ma iekšienē, paši par visu atbildam, 
un vēl jau arī tas, ka nekad neviens 
neizdarīs labāk, kā tu pats.» 

«Ar laiku ceram mūsu biznesā 
iesaistīt arī bērnus - desmitgadīgo 
Melisu un astoņus gadus veco Mara-
tu. Izskatās, ka īpaši Melisai ir iedzi-
mis tēva un vecāsmātes veikalnieka 
gēns,» tā Gunita.  

Dubkeviču ģimenes stimuls 
darbam ir vēlme neapstāties pie sa-
sniegtā. Arī tagad jau tiek kalti plāni 
nākotnei, ar cerību, ka šis nebūs pē-
dējais projekts. Un vēl ļoti gaida, kad 
pašvaldība īstenos savu ieceri par 
pilsētas laukuma izveidi un līdzās 
veikalam izveidosies skaists pilsētas 
centrs. 

Normunds un Gunita 
Dubkeviči ļoti vēlas, lai 
veikala kolektīvs būtu 
kā viena liela un drau-
dzīga ģimene un pircēji 

te justos no sirds gaidīti. 



6.2020. gada 27. novembrī

1.lpp.
Baldones iela iekārtu izvietoša-

nai ir izvēlēta, jo pa šo ielu pārvie-
tojas daudz skolēnu. Tirgus izpētes 
rezultātā līgumu par kontroles ierīču 
ierīkošanu Iecavas novada pašvaldī-
ba noslēgusi ar SIA «Videoprojekts 
Baltija» par 11 979 eiro.

Savukārt aprīkojumu skolēnu 
veloprasmju uzlabošanai izgatavojis 
Iecavas uzņēmums SIA «TLM», kā arī 
iegādāti divi velosipēdi un četras ķi-
veres no SIA «Kanclers». Velopulciņa 

PALDIES 
par pusdienām

Ievērojot valstī noteiktos 
ierobežojumus, kas skar 
kafejnīcas, restorānus, 
Iecavā ēdinātāji turpina darbu, 
piedāvājot maltīti līdzņemšanai.

Novadniek, atbalstīsim vietējos 
uzņēmējus! Iecavā ir patiesi vai-
rākas labas vietas, kur iepriecināt 
savas garšas kārpiņas vai vienkār-
ši remdēt izsalkumu. Izdari izvēli, 
sūti līdzņemšanai un baudi mājās! 
Uzņēmējiem tavs atbalsts ir sva-
rīgs.

Kroga «Viestarti» apkalpojo-
šais personāls atzina, ka apmek-
lētāju skaits ir ievērojami sarucis, 
līdz ar to arī pasūtījumu līdzņem-
šanai ir maz. Apmeklētāji galveno-
kārt ir ap pusdienlaiku, sākot no 
11.30 līdz 15.00.

Krogā «Sombrero» ēdienkartē 
ir ieviesti jaunumi – «ģimenes kom-
plekti». Komplektā ir iespēja izvē-
lēties lielo ģimenes karbonādi vai 
XXXL BBQ ribiņas. Gardas vakari-
ņas garantētas!

Picērija «Pizza Mania» arī līdz 
šim nodrošināja picas līdzņemša-
nai. Ierastajā ikdienas ritmā nekas 
īpaši nav mainījies, pasūtījumu 
skaits gan kļuvis mazāks.

Kafejnīcā «Upene Cafe»: «Darbi 

Vietējie ēdinātāji turpina 
darbu arī
ārkārtējās situācijas laikā

turpinās, protams, apmeklējums 
ir samazinājies, bet esam ar ska-
tu nākotnē, kad viss būs atkal kā 
ierasts,» atzina īpašniece. «Upene 
Cafe» piedāvā bezmaksas piegādi 
pasūtījumiem, sākot no 10 EUR.

Arī «Dārta» nodrošina ēdienus 
līdzņemšanai. Vadītājs dalās pār-
domās: «Turpinām strādāt tādā 
kā izlūkritmā, jo pašreiz skaidrība 
par to, kad šis varētu beigties, nav! 
Līdzņemšanai ēdieni ir jāgatavo 
ievērojami mazāk, tāpēc pašreiz 
esam veikuši izmaiņas darba lai- 
kā – sestdienās slēgti».

Patiess prieks bija dzirdēt 
«Picu bāra» īpašnieces sajūsmu 
par to, ka bija gaidījusi klusuma 
iestāšanos, bet noticis tieši pretē-
ji - pasūtījumu skaits pieaudzis! 
«Pasūtījumi ir, darbs ir, vienīgi ir 
skumji, ka caurām dienām nav 
neviena apmeklētāja, nav, ar ko 
aprunāties, nav, kam uzsmaidīt. 
Pasūtījumi tiek veikti pārsvarā te-
lefoniski,» stāsta Ilona.

«Kompakt Sushi» turpina strā-
dāt pasūtījumiem līdzņemšanai. 

«Hesburger» restorāns piedāvā 
pasūtījumu veikt mobilajā aplikā-
cijā, drive-in (auto kase) vai resto-
rānā pie kases.

IEVĒRO! Lai veiktu pasūtīju-
mus līdzņemšanai, sejas aizsarg-
masku lietošana telpās ir obligā-
ta. 

Jau gandrīz gadu medicī-
nas darbinieku darbs rit vīrusa 
Covid-19 pandēmijas pirmajās 
frontes līnijās. Runājot par Ne-
atliekamās medicīniskās palī-
dzības dienesta (NMPD) mediķu 
ikdienu, jāatzīmē, ka, pildot savu 
misiju - glābt un saglabāt cilvēku 
dzīvības -, paralēli arī mēs pieda-
lāmies vīrusa izplatības ierobežo-
šanā. Šo nepilno gadu esam stā-
vējuši veselības sardzē, riskējot 
ar savu veselību. NMPD mediķi 
neapšaubāmi ir misijas cilvēki, 
bet arī mēs neesam pārcilvēki. 
Ļoti jūtam izdegšanu un hronis-
ku nogurumu. Tāpat kā jebku-
ram cilvēkam, arī mums ir bažas 
par savu, savu tuvinieku un mīļo 
veselību. Neviens nezina un ne-
var prognozēt, kā uzvedīsies Co-
vid-19 vīruss un cik ilgi vēl tas 
turpināsies. 

Sabiedrība ir nogurusi, ir no-
guruši visi. Mediķi - no paaugsti-
nātas morālas un fiziskas inten-
sitātes, cilvēki - no ierobežoju-
miem, neziņas un bailēm. 

Pašlaik vairāk nekā jebkad 
būtu jārunā ar sabiedrību, aici-
not nebaidīties, necelt paniku, 
neizplatīt draudu un maldu zi-
ņas. Vairāk ieklausīties sevī - 
noturēt stiprumu, mīlestību un 
gaismu sevī. Mēs visi ļoti labi zi-
nām, ka imunitāti grauj dusmas, 
naids, bailes, hroniska psiholo-

ģiska spriedze un fiziska pārslo-
dze. 

Tomēr, neskatoties uz to, ka 
šobrīd laiks ir sarežģīts, ir cilvē-
ki, kuri nenorobežojas un ir gata-
vi atbalstīt mediķus, izrādot cie-
ņu, savu sirds siltumu un rūpes 
par mums. 

Kafejnīcas «Upene Cafe» īpaš-
niece Līga Rupule bija iniciatore 
idejai sarūpēt siltas pusdienas 
NMPD Iecavas brigādei. Šo Līgas 
ideju atbalstīja vēl divas jaukas 
dāmas - kroga «Sombrero» saim-
niece Alla Upeniece un «Vies-
tartu» īpašniece Ilze Skrastiņa.  
Pateicoties viņām, mēs kādu lai-
ku jutīsimies īpaši, sajūtot viņu 
sirds siltumu.

Nedaudz novēloti, bet vēla-
mies pateikt paldies arī Iecavas 
novada domei, deputātiem un 
priekšsēdētājam Aivaram Ma-
čekam par atbalstu un siltajām 
pusdienām pandēmijas sākumā 
pavasarī.

Mums visiem šī ir mācību 
stunda, kura jāapgūst cieņpilni 
un ar mīlestību. Novēlu visiem 
veselību, sirds gudrību, cieņu ci-
tam pret citu, mīlestību un veik-
smi šajā pārbaudes laikā. 

Kolektīva vārdā 
NMPD Iecavas atbalsta 

punkta vecākā ārsta palīdze 
Vēsma Balode

Ja ievērosi ātrumu, 
Baldones ielā tev uzsmaidīs

inventārs izmaksājis 1589,94 eiro. 
Ātruma kontroles ierīces ierīko-

tas un veloprasmju pulciņa inventārs 
iegādāts pārrobežu projekta «Droša 
vide skolēniem un skolotājiem – kva-
litatīvas izglītības pamats» (LLI-506; 
SAFE SCHOOL) ietvaros. Projekta 
finansējums Iecavas pašvaldībai ir 
94 814,79 eiro, tajā skaitā ERAF fi-
nansējums - 80 592,57 eiro. Projekta 
kopējais finansējums ir 452 585,75 
eiro, tajā skaitā ERAF finansējums - 
384 697,86 eiro. 

Līga Egle
sabiedrisko attiecību speciāliste

Ineta Bramane

Lai vairotu skolēnos iemaņas, 
kas palīdz droši iekļauties sa-
tiksmē, pie Iecavas vidusskolas 
organizētajam veloprasmju 
apguves pulciņam iegādāts 
specializēts braukšanas 
prasmju aprīkojums. 
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no ģimenes albuma

Taņas prieks par gūto atzinību.

Priecīga ziņa Tatjanas 
Paļčukas-Rikānes mākslas 
cienītājiem - Iecavā 

dzīvojošā gleznotāja ieguvusi goda 
nosaukumu «Nākotnes mākslinieks» 
starptautiskā mākslas kuratoru 
žurnāla (Contemporary Art Curator 
Magazine) vērtējumā un pašlaik 
pārstāv Latviju vienā no pasaules 
TOP 15 izsolēm Ravenel International 
Taipejā. Mākslinieces dzīvesbiedrs 
un aģents Pēteris Rikāns informē, 
ka pirmsizsoles izstāde notiek 
Taivānas Valsts Mākslas muzejā. 
Ravenel International ir labākais 
izsoļu nams Dienvidaustrumāzijas 
reģionā. Izstādē ir eksponētas divas 
iecavnieces gleznas: City Park.  
50 x 70. 1997 un The Hunting with 
Grey Hounds. Autumn. 60 x 80. 
2005 (augšējos attēlos). 
Vēl pavisam «silta» ir glezna «Two 
captains» jeb «Divi kapteiņi», kuru 
Tatjana gleznojusi šogad. Attēlā 
blakus redzama gan jaunā glezna, 
gan tās autore kopā ar abiem 
zēniem - Ralfu (no labās) un Marku 
Rikāniem. «Glezna simbolizē mūsu 
bērnības sapņus un cerības tos 
kaut kad realizēt,» skaidro Pēteris. 
«Tur ir arī mazas atsauces uz puiku 
interesēm un raksturiem. Abi 
«špicbuki» ir mūsu mazdēli, kas 
dzīvo tepat netālu, Ozolniekos.
Puiku māmiņa Santa tos ļoti mīl un 
audzina par īstiem kapteiņiem.»     

Sagatavojusi Beata Logina

IEpriecinoši : : :

Strauji tuvojas Adventa laiks, un arī šogad sadarbībā ar 
biedrību «RaDam» rīkojam Adventa vainagu un Ziemassvētku 
dekoru izstādi, kurā aicinām piedalīties ikvienu!

Ierobežojumu dēļ izstāde būs citāda, jo nebūs apskatāma klā-
tienē - bibliotēkas telpās, bet gan attālināti - fotogrāfiju izstādes 
veidā sociālajos medijos.

Kas jādara, lai piedalītos?
* Izveido savu īpašo Adventa vainagu vai Ziemassvētku deko-

ru. 
* To nofotografē. Nepieciešamas 2 fotogrāfijas:
    - Tikai darbiņš, kuru publicēsim virtuālajā vainagu un de-

koru fotogrāfiju izstādē. Foto jābūt kvalitatīvam, jo tas piedalīsies 
balsošanā.

    - Vainags vai dekors kopā ar autoru. Netiks publicēts - ne-
pieciešams, lai viss noritētu godīgi.

* Līdz 7. decembrim nosūti abas fotogrāfijas, vārdu, uzvārdu 
un telefona numuru e-pastā: biblioteka@iecava.lv vai uz bibliotē-
kas mobilo nr. 25660092 WhatsApp aplikācijā.

* 8. decembrī fotogrāfiju izstāde tiks publicēta bibliotēkas un 
«RaDam» Facebook kontos - sāksies balsošana.

* Balsot varēs divas nedēļas - līdz 21. decembrim.
* Uzvarētāju paziņošana - 22. decembrī. Ar katru sazināsi-

mies arī individuāli.
Noteikti piedalies! Kā vienmēr būs vērtīgas pārsteiguma bal-

vas no biedrības «RaDam», kā arī no Edvarta Virzas Iecavas bib-
liotēkas.

Lai veicas un gaišu šo gaidīšanas laiku! 

Jolanta Ignate, Edvarta Virzas Iecavas bibliotēkas 
vadītāja pienākumu izpildītāja

Ineta Bramane

No 2021. gada 1. janvāra valstī 
noteiktā minimālā mēneša 
darba alga tiek paaugstināta 
no 430 eiro līdz 500 eiro.
To paredz 24. novembrī valdības 
sēdē pieņemtie Ministru kabineta 
noteikumi «Grozījums Ministru 
kabineta 2015. gada 24. no- 
vembra noteikumos Nr. 656 
«Noteikumi par minimālās 
mēneša darba algas apmēru 
normālā darba laika ietvaros un 
minimālās stundas tarifa likmes 
aprēķināšanu»». Aprēķināts, ka 
darbinieks, kuram darba alga 
no 430 eiro mēnesī palielināsies 
līdz 500 eiro mēnesī, iegūs par 
aptuveni  50 eiro mēnesī vairāk.

Saskaņā ar Sociālo pakalpojumu 
un sociālās palīdzības 
likuma normām trūcīgas un 
maznodrošinātas ģimenes 
(personas) izziņas  derīguma 
termiņš ir uzskatāms par 
pagarinātu līdz 2021. gada 
31. janvārim.
Papīra formātā izziņas no jauna 
nav jāizsniedz. Ja Sociālais 
dienests ir pagarinājis derīguma 
termiņu, līdz 2021. gada  
31. janvārim ir derīgas jau izdotās 
izziņas. Personas ar iepriekš 
izsniegto izziņu var doties uz 
ārstniecības iestādi, pēc pārtikas un 
higiēnas preču komplektiem un citur, 
kur nepieciešama šāda izziņa. 

Der zināt : : :
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Reklāma un sludinājumi : : :

Ja esi jau paguvis 
pasūtīt laikrakstu 

«Iecavas Ziņas» vismaz 
trijiem nākamā gada 

mēnešiem,
pašvaldība dāvina Tev 

sienas kalendāru 
2021. gadam.

To var saņemt Iecavas 
novada pašvaldības 

administrācijas 
1. stāvā, uzrādot 

abonementa samaksas 
apliecinājumu. 

Pārdod : : :

Dažādi : : :

Bērza, ozola briketes. Premium 
kokskaidu granulas.  
Tālr. 29552026. 

Visu veidu iekārtas apkurei, 
ūdensapgādei un ūdens attīrīša-
nai. Iekārtu, ūdensapgādes un 
siltumapgādes tīklu montāža, 
apkope, remonts. 
Tālr. 27032323.

Aicina darbā : : :

 Smilts, grants, šķembas, 
melnzeme, kūtsmēsli, kūdra. 

      PAKALPOJUMI:
◊  pašizgāzēji, konteineri
◊  ķēžu ekskavators, buldozers 
◊  universālais ekskavators 
◊  mini iekrāvējs Bobcat
◊  mini ekskavators (3,5 t)                      

 Tālr. 29457686.

SIA «SKUJENIEKI»
PĀRDOD 

dažādu veidu malku,
zāģmateriālus pēc 

pasūtījuma; 
PĒRK meža īpašumus.

Tālr. 26445095.

Aizsaulē aizgājuši
Liesma Toniga (24.12.1941.-19.11.2020.)
Ērika Lidija Velcere (05.11.1941.-23.11.2020.)

 Skumjas starp rudens dzeltenām lapām
 Uz pēdējām asterēm krīt.
 Skumjš ir atvadu lietus
 Pat tad, kad saule spīd.    /H. Skuja/

 Izsakām visdziļāko līdzjūtību Inārai, 
 brāli mūžībā pavadot.

Senioru deju kolektīvs «Iecavnieks»

Līdzjūtība

J U M TA   S E G U M U 
tirdzniecība, montāža, 

uzstādīšana. 
Bezmaksas uzmērīšana, 

tāmes sastādīšana. 
Tālr. 26687335.

Apbedīšanas birojs «Krustceles» 
(reģ. Nr. 40103475331) meklē  
fiziski spēcīgu darbinieku ar 
personīgo auto. Alga atkarīga no 
padarītā, vidēji 800 EUR mēnesī.
Tālr. 25505772.

Vajadzīgs flīzētājs darbam privāt-
mājā. Atalgojums - pēc vienošanās.
Tālr. 29143512.

Pateicība : : :

No sirds pateicos visiem, 
kas sveica mani jubilejā: 
Zālītes skolas kolektīvam 
un direktorei Aijai Spriņķei, 
draugiem, radiem un bijuša-
jām kolēģēm Ļubai Ilvesei un 
Ingai Māzerei. Lai visiem 
laba veselība, izturība un 
dzīvesprieks!

Dace Štrausa

«Žaņa Lagzdiņa maizes fabrika», 
Iecavas elevators  
(reģ. Nr. 40003208455) aicina 
darbā apkopēju-sētnieku. 
Darba alga - 430 EUR mēnesī.
Tālr. 29401136, 29293041.

SIA «Dzīvokļu komunālā saimniecība» 
informē, ka divas dienas decembrī 

NO MĀJSAIMNIECĪBĀM BEZ MAKSAS PIEŅEMS 
VIEGLO AUTOMAŠĪNU RIEPAS UTILIZĀCIJAI 

(4 GB. NO VIENAS MĀJSAIMNIECĪBAS).
Riepas varēs nodot 

Edvarta Virzas 
ielā 46 Iecavā 

(pie šķiroto 
atkritumu laukuma):

- 11. decembrī
plkst. 10.00-16.00;

- 12. decembrī 
plkst. 9.00-12.00.

LABDARĪBAS MARATONĀ «ROKU ROKĀ» 
jaunieši sniegs palīdzību grūtībās nonākušajām ģimenēm, 

cilvēkiem ar funkcionāliem traucējumiem 
un vientuļajiem pensionāriem.

Jaunieši aicina iedzīvotājus un uzņēmumus iesaistīties, 
ziedojot pārtikas un nepārtikas produkciju (paciņas) 

vai sniedzot finansiālu atbalstu produktu un degvielas iegādei. 
Aicinām iedzīvotājus sazināties ar biedrību «Laiks Jauniešiem» 

(25661765 - Viktorija un 28646934 - Gints), 
ja jums ir informācija par cilvēkiem, kuriem ir nepieciešama 

palīdzība Rīgā, Ķekavas, Iecavas un Bauskas novadā. 
Tiek garantēta anonimitāte un informācijas neizpaušana. 


